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§ 4 

Nämndens frågor till förvaltningen 

 

Ledamoten Frida Johansson Metso (L) lyfter frågan om en rapport 

som föreningen Equal släppt och som handlar om brister i 

handläggningen av personer med beroendeproblematik hos 

socialtjänsten i Farsta stadsdelsförvaltning. Avdelningschef 

Veronica Wolgast Karlberg meddelar att förvaltningen tagit del av 

rapporten och haft kontakt med Farsta stadsdelsförvaltning kring de 

frågor som tas upp i den. Förvaltningen kommer att skicka en 

redogörelse för förvaltningens bild av situationen och den dialog 

som först med Farsta stadsdelsförvaltning till nämnden. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


